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Boris Vaoo, a Demográfiai Kutatóintézet vezetõje:Ez csak egy teljesen elméleti
lehetõség, mely a jelenlegi népesedési folyamat mechanikus kivetítésén alapszik, vagyis
akkor válna valóra, ha a jelenlegi folyamatok évszázadokon keresztül változatlanul
folytatódnának.   

 Boris Vaoo, a Demográfiai Kutatóintézet vezetõje:Ez csak egy teljesen elméleti lehetõség, mely
a jelenlegi népesedési folyamat mechanikus kivetítésén alapszik, vagyis akkor válna valóra, ha
a jelenlegi folyamatok évszázadokon keresztül változatlanul folytatódnának. Erre gyakorlatilag
nincs esély, az ilyen elõrejelzésnek semmi köze a valósághoz.Az viszont igaz, hogy Szlovákia
lakosságának száma hosszú távon csökkenni fog?   Igen, az évszázad végéig várhatóan
csökkenni fog Szlovákia lakosainak száma, 2100-ra csak 4,5 millió lesz. Ezt nem befolyásolja
az sem, hogy jelenleg a születések száma enyhe emelkedést mutat. Ez a tendencia a lakosság
életkori öszszetételébõl következik, néhány év múlva az alacsonyabb létszámú korosztályok
érnek nemzõképes korba, ami egyértelmûen a születések számának csökkenésével jár majd.
Ez befolyásolja majd a következõ 30-50 évben a lakosság számának alakulását.Végeztek
számításokat a szlovákiai magyarok számának alakulására vonatkozóan is?   Nem, ilyen
számításaink nincsenek, hozzávetõlegesen azonban azt lehet mondani, hogy a jelenlegi
népesedési mutatók Dél-Szlovákiában alacsonyabbak az országos átlagnál, magasabb az
elhalálozás és alacsonyabb a népszaporulat. Várható azonban, hogy ez a különbség
fokozatosan kiegyenlítõdik, és a dél-szlovákiai régió lakosai, ezzel együtt a magyar kisebbség
számának alakulása is az országos átlaghoz fog közelíteni. (lpj)     
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